
 

Møtereferat Orstad FAU 

Dato 26.10.22, kl. 17.30 
Sted: Skolen 

Til stades Tor Åge Risnes 
Helen Bekkeheien 
Benedicte M Isdal 
Kamilla Eikrem Nordmark 
Marit Lothe Hodne 
Forfall:  
Bjørn Roar Vagle 
Kristian Bregård 
Atle Vestvik 
 
 

Møteleiar Benedicte M Idsal 

Referent Benedicte M Idsal 
 

Sak Omtale 
1 Referat fra sist møte 

Referatet fra overføringsmøtet har forsvunnet i overgangen fra gammelt til 
nytt FAU, det ble ikke bestemt noe eller drøftet saker på dette møtet grunnet 
stort forfall og skolen var ikke representert.  

2 Status fra skolen: sykefravær, økonomi, vedlikehold v/rektor 
Har hatt en god skolestart til tross for en del sykefravær. Noen trinn mer 
berørt enn andre. Ikke høyere sykefravær enn andre plasser. Vanskelig å få 
tak i vikarer. Skolen har ansvar for langtidssykemeldt, utfordrende når en 
bare vet en periode om gangen.  
 Økonomi - trang, vil nok gå med overforbruk dette året. Overskuddet fra i 
fjord fikk ikke bli med videre. Skulle gjerne hatt bedre rammer. Fortløpende 
vedlikehold av vaktmester, gjør at ting holdes oppe. Heldig å ha lite hærverk. 
Ikke prioritert for vedlikehold. Venter fortsatt på avklaring på hva som skal 
skje med skolen i fremtiden.  
 

3 OLS v/bjørn Roar 
En presisering: Det skal være kontakt mellom elev fra OLS og ordinært trinn, 
når det gjelder informasjon om for eksempel skoletur. Skolen har rutiner, der 
elevene skal få informasjon fra sitt trinn, og disse skal følges. FN dagen- 
dialog mellom OLS og Skole, Ikke eget opplegg for FN for disse elevene, de 
som ønsker er med ordinær klasse på opplegget der. 
Klassekontakter må være obs på å inkludere foreldre og elever på OLS på 
Facebook grupper og i aktiviteter.  
Dersom det er avvik her, og meldinger/informasjon ikke kommer fram til 
elever fra OLS, ta kontakt med skolen. 
 



 

4 Evaluering FN kafe 

Det fungerte veldig bra og ha med u. skole elever. Lurt å ha kafe i begge rom.  
Gode foreldre som hjalp med rigging, salg og rydding. Mye gode kaker og 
påsmurt. 

Til neste gang må skolen gjøre alt på to do listen sin… Tallerkener, 
plakater etc.. Må bli enige med skolen om det skal være kontanter eller ei, 
om vi skal ha kontanter må vi ha veksel. Lite kakespader i kantinen så 
kanskje enten de med kaker eller FAU burde ta med litt av det?  
Det var lite påsmurt. Kanskje et fat påsmurt og tre kaker til neste gang?  

5 Møteplan våren 2023 
Foreslår tirsdager 
Januar, mars og mai, settes opp etter driftsstyret. Tor Åge og Benedicte følger 
opp.  
 

6 Kleskode v/Benedicte 
Fått flere tilbakemeldinger fra foreldre der jentene har fått negativ 
tilbakemelding på klær som blir brukt på skolen. 
Skolen har ingen spesifikke lovhjemler, men henger det på eleven sin 
oppleving av trygt og godt skolemiljø.  
Elevrådet er blitt bedt om å ha det oppe som en egen sak på neste møte.  
Rektor ønsker å ta dette med lærerne, skape en felles måte å gjøre ting på.  
Prøve og angripe det på en annen måte. 
 
FAU stiller seg kritisk til at dette er en gjeldende regel som praktiseres ulikt 
fra ulike personell. FAU stiller også spørsmål om hvorfor dette bare blir tatt 
opp med eleven, uten å ta det med foreldrene først.  FAU minner også på at 
man må kunne forvente at barn og unge følger motebildet, uten at det bør få 
konsekvenser. Skolen bør også være veldig tydelig på hvorfor de evt. gir 
tilbakemelding på klær som blir brukt. Men – viser til gjeldende 
skolereglement. FAU forventer at skolen rydder opp her. Følges opp på neste 
møte.  
 

7 Innkomne saker til FAU v/Benedicte 
Leksehjelp i realfagtimer- ingen elever blir tatt ut av timene uten IOP for å 
jobbe med fag. Ikke som leksehjelp, men noe av oppgavene kan være lik som 
leksene de andre elevene får.  

- Benedicte følger opp saken, for å se at saken er oppfattet rett.  
  
Utdannet vikarer- Skolen prioriterer utdannede vikarer, med pedagogisk 
utdanning. Kommunikasjon ut til foreldre ved mye eller langvarig bruk av 
vikarer etterlyses.  

- Skolen etterstreber kontinuitet, av og til går det på bekostning av 
utdanning. FAU følger opp dette.  

8 Natteravn 
Helen sjekker opp i forhold til tidligere rutiner. Natteravnene kan godt ha 
vakter til tett opp mot jul. 



 

 
9 Eventuelt 

Refleks-aksjon - Kan FAU få tak i reflekser?  300 elever 
1-4 trinn: 120 elever 
5-10 trinn: 180 elever 
Lyse har delt ut refleks til alle i 1 klasse. 
Benedicte og Helen prøver og finne noen som kan sponse reflekser til oss. 
Kan ett stunt motivere til bruk av reflekser? Beste trinn får pizza. Gjelder 
mellom nyttår-vinterferien.  
  
Kan man til neste år finne sponsor til premier. Benedicte prøver å finne noen, 
slik at vi er klar til kampanje rett etter høstferien 2023. 
 
Rektor- Mange kjører elever til skolen, helt greit, men minner om drop-
sonen.  Mange kjører elevene helt opp til ballbingen, der er det mye elever 
og ganske uoversiktlig. Skogvegen blir fremover preget av gravearbeid, det vil 
da bli nedsatt fremkommelighet. Rektor sender melding til foreldre.  
 
Minner om at Skoleruta dette året er endret noe i forhold til jærskulens 
skulerute. 17. november er undervisningsfri. 
21. desember er siste skoledag.  
 
Uteområde: avslag før videre utreding av skolens skjebne.  
Slengdisse: ble lovet til skolestart, men har ikke hørt noe, rektor purrer. 
 

10 FAU 22/23 består av: 
 
Benedicte Møller Idsal – Leder, driftsstyret 
Marit Lothe Hodne – Nestleder, driftsstyret, kommunalt FAU 
Kamilla Eikrem Nordmark- referent 
Atle Vestvik – driftsstyret 
Helen Bekkeheien- natteravn 
Bjørn Roar Vagle - OLS 
Anja Sarita Røyneberg 
Kristian Bregård 
 

Neste 
FAU møte 

 Januar 2023. 

 

 
 


